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CONSILIUL JUDEŢEAN BUZĂU 

 

 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în şedinţa extraordinară de îndată a 

Consiliului Judeţean Buzău  

     din data de 07 iulie 2023 

 
 

 

Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul Petre - Emanoil Neagu –

Preşedinte al Consiliului Judeţean Buzău. 

La şedinţă participă domnii vicepreședinți ai Consiliului Județean Buzău 
Petre Adrian –Robert, Rache Aurelian Felix și consilierii judeţeni: Alexandru 

Ioan – Cristian, Baciu Gabriel - Paul, Scîntei Faustin – Doru, Buşcu Alexandru, 
Savu Marian, Ștefu Viorel, Enescu Liviu – Adrian, Mocanu Viorel, Stan Sorin 
– Valeriu, Bogdan Ion, Iacob Cristina - Iuliana, Popa Constantin, Manolache 

Valentin, Petre Mirela, Mărgărit Georgian, Iuga Ionuț – Ciprian, Zoican Adrian, 
Alexandrescu Gabriel – Adrian.   

Absenți motivat: Corcodel Claudiu, Munteanu Ștefăniță, Dragomir Ionuţ 

– Sebastian, Barbu Valentin, Ghiveciu Adrian – Iulian, Posea Mircea – Ciprian, 

Rânja Paul – Eugen, Pitiș Cornel, Dimitriu Costel, Holban Corina – Monica, Vioiu 
Cristinel – Nicolae, Bîrlă Marian.  

La lucrările şedinţei mai participă: domnul Mihai - Laurenţiu Gavrilă – 

Secretarul General al Judeţului Buzău, doamna Mirela Oprea – director executiv 
– Direcția juridică și administrație publică locală și domnul director executiv – 

Direcția economică. 

De asemenea, la lucrările şedinţei sunt prezenţi reprezentanţi ai presei, 
radiourilor şi posturilor locale de televiziune. 

Consilierii judeţeni au fost convocaţi în şedinţă extraordinară de îndată în 

baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Buzău nr. 228 din 05 iulie 

2023. 

Lucrările şedinţei sunt deschise de domnul Petre – Emanoil Neagu – 
Preşedinte al Consiliului Judeţean care a spus:  

- Bună dimineața! Astăzi este o zi mai plină de energie pozitivă, să 

începem. 

Prin Dispoziţia nr. 228 din 05 iulie 2023, am convocat astăzi, 07 iulie 

a.c., Consiliul Judeţean Buzău în şedinţă extraordinară de îndată. 
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 Proiectele de hotărâri propuse pentru astăzi sunt condiționate de 

aprobarea în regim de urgență. 

La şedinţă sunt prezenţi 20 consilieri județeni și Președintele Consiliului 

Județean Buzău. 

 Lipsesc motivat 12 consilieri județeni.  

 Şedinţa este legal constituită şi îşi poate desfăşura lucrările. 

* 

Pentru şedinţa de astăzi, vă supun aprobării următoarea ordine de zi:  

 

PROIECTE DE HOTĂRÂRE PRIVIND: 

 

1. Aprobarea solicitărilor Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Buzău de finanţare din bugetul de stat prin bugetul 

Ministerului Muncii și Solidarității Sociale a dotărilor pentru unele centre 

rezidențiale din structura sa; 

 2. Validarea Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Buzău nr. 

227/2023 privind eliberarea unor licenţe de traseu pentru efectuarea 

serviciului public de transport rutier judeţean de persoane prin curse regulate 

la nivelul judeţului Buzău pentru grupa de trasee 04 din Programul de 

transport; 

3. Modificarea Hotărârii Consiliului Județean Buzău nr. 148/2023 pentru 

aprobarea fișei proiectului «Amenajarea infrastructurii turistice specifice și 

de promenadă în scopul valorificării potențialului turistic al punctului de 

interes „Dealul Murătoarea” din stațiunea balneoclimaterică Sărata Monteoru 

– Județul Buzău» ce urmează a fi promovat spre finanțare nerambursabilă în 

cadrul Programului Regional Sud - Est 2021 – 2027; 

 4.  Completarea Hotărârii Consiliului Județean Buzău nr. 190/2022  

privind stabilirea cadrului general pentru acordarea de premii speciale 

elevilor din județul Buzău cu rezultate deosebite la olimpiadele școlare 

naționale și internaționale, precum și celor cu performanțe în domeniul 

sportiv și cultural și, respectiv acordarea de premii de excelență elevilor din 

județul Buzău cu rezultate deosebite la examenele naționale – sesiunea iunie 

2023. 
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 Supun aprobării ordinea de zi.  

Supusă la vot, ordinea de zi, a fost aprobată cu 20 de voturi „pentru” și 

Președintele Consiliului Județean Buzău. 

* 

*     * 

1. Supun votului proiectul de hotărâre privind aprobarea solicitărilor 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Buzău de finanţare 

din bugetul de stat prin bugetul Ministerului Muncii și Solidarității Sociale a 

dotărilor pentru unele centre rezidențiale din structura sa. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 20 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 

* 

*     * 

2. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind validarea Dispoziției 

Președintelui Consiliului Județean Buzău nr. 227/2023 privind eliberarea unor 

licențe de traseu pentru efectuarea serviciului public de transport rutier 

judeţean de persoane prin curse regulate la nivelul judeţului Buzău pentru 

grupa de trasee 04 din Programul de transport. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 
cu 20 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 
* 

*     * 

3. Supun la vot proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Buzău nr. 148/2023 pentru aprobarea fișei proiectului 

«Amenajarea infrastructurii turistice specifice și de promenadă în scopul 

valorificării potențialului turistic al punctului de interes „Dealul Murătoarea” 

din stațiunea balneoclimaterică Sărata Monteoru – Județul Buzău» ce urmează 

a fi promovat spre finanțare nerambursabilă în cadrul Programului Regional 

Sud - Est 2021 – 2027. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 20 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 
 

 



4 
 

 

Domnul Petre-Emanoil Neagu: - Aici fac o mențiune, știți că noi am 
aprobat acest proiect, dar între timp au venit normele de aplicabilitate ale 

proiectului.  

Noi am venit într-o primă fază cu o sumă doar de 3 milioane de euro, 

pentru proiectul nostru care era eligibil și pentru că avem posibilitatea să 

mergem până la 5 milioane de euro să luam bani europeni, am suplimentat 

cu valoarea până la 5 milioane de euro. Asta este un lucru bun, pentru că 

putem să facem mai multe lucruri pe acest proiect în stațiunea Sărata – 
Monteoru.  

 

* 

*     * 

4. Vă supun votului proiectul de hotărâre privind completarea Hotărârii 

Consiliului Județean Buzău nr. 190/2022  privind stabilirea cadrului general 

pentru acordarea de premii speciale elevilor din județul Buzău cu rezultate 

deosebite la olimpiadele școlare naționale și internaționale, precum și celor cu 

performanțe în domeniul sportiv și cultural și, respectiv acordarea de premii 

de excelență elevilor din județul Buzău cu rezultate deosebite la examenele 

naționale – sesiunea iunie 2023. 

Nu au fost intervenţii. Proiectul de hotărâre, supus la vot a fost aprobat 

cu 20 voturi „pentru” și Președintele Consiliului Județean Buzău. 

 

Domnul Petre-Emanoil Neagu: - Acum, pentru că am finalizat ședința 

noastră, vom desfășura festivitatea de premiere a acestor tineri minunați pe 

care îi felicităm și le dorim mult succes în continuare. În semn de respect 

pentru voi, copii, o să mă ridic în picioare. 

O să vă spun câteva cuvinte, noi Consiliul Județean, doamnele și domnii 

consilieri județeni, vă mulțumim pentru rezultatele pe care voi le-ați avut în 

primii 8 ani de școală, pentru voi începe un nou drum. Vreau să mulțumesc și 

părinților voștri, eu sunt ferm convins că au făcut sacrificii ca voi să creșteți, 

să primiți educație și să vă realizați visurile voastre. Vreau să mulțumesc și 

cadrelor didactice, cât și doamnei Inspector General, care este aici, care la 

rândul său, va transmite mesajul tuturor cadrelor didactice. Din dragostea de 

voi copii, față de oameni, prin modul de a reuși să vă pregătească, și prin 

abnegația voastră, spiritul de a învăța și de a ști să faceți anumite lucruri în 

viață, am ajuns noi astăzi aici, ca din bugetul nostru, al consiliului județean să 

vă premiem în semn de recunoștință. 
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Încă odată, vă mulțumesc, succes în continuare, începe cea mai 

frumoasă perioadă din viața voastră, viața de licean, care va trece foarte 

repede. Eu sunt ferm convins că o să vă pregătiți în continuare la fel de bine, 

iar după aceea va urma pasul următor în educația voastră liceul, apoi 

facultatea. Eu sunt așa liniștit, pentru că avem prezentul, dar și viitorul, pentru 

că mai devreme sau mai târziu voi veți fi oamenii care o să ne luați nouă locul 

la consiliul județean. Sunt ferm convins că nu ne veți face mândri doar pe noi 

cei din Buzău, pentru că cine știe în ce domeniu sau unde vă veți desfășura 

voi activitatea.  

O invit pe doamna inspector general să vă transmită un mesaj, ca să 

trecem peste chestia asta cu mari emoții, dar cu emoții pozitive. 

Doamna Inspector General Daniela Palcău: - Mi-ați transmis 

emoțiile domnule Președinte. Nu puteam să nu fim emoționați, dragi elevi, 

stimați consilieri județeni. În primul rând sunteți eroii zilei, sunteți cei care ați 

crezut în visurile voastre, pe care vă rog să le duceți mai departe și să ne 

faceți mândri pentru că este o primă etapă în viața voastră și anume acest 10 

pe care l-ați obținut și pentru care școala buzoiană a ajuns în top 10 din școlile 

din țară. Pentru noi este o onoare pentru că vă avem, dorim ca și peste 4 ani, 

poate, să dea Dumnezeu să ne întâlnim în aceeași formulă și să fiu mândră că 

17 elevi buzoieni au luat 10 și la examenul de bacalaureat. Vă urez să vă 

mențineți pe aceeași linie, încă odată, să credeți în visurile voastre, ele se vor 

împlini prin muncă și prin seriozitate. De asemenea mulțumesc părinților 

pentru sprijinul pe care vi l-au acordat și nu în ultimul rând, colegilor mei care 

anul acesta au făcut un efort deosebit pentru a ridica rezultatele județului 

Buzău, deși am trecut print-o pandemie, deși am trecut printr-o perioadă de 

grevă destul de delicată înaintea acestor examene, voi ați demonstrat că 

puteți și că sunteți serioși, iar rezultatele nu au întârziat să apară. 

Mulțumesc domnule Președinte pentru sprijinul pe care ni-l acordați și îl 

acordați educației, mulțumesc dumneavoastră domnilor consilieri județeni că 

vă aplecați asupra a ceea ce este mai important într-o țară și anume educația 

și vă asigur că vom face eforturi, cel puțin echipa de la Inspectoratul Școlar, 

să menținem aceste rezultate și pe alte paliere.  

Sunt bucuroasă să vă mai anunț încă un lucru, că în dimineața aceasta 

am fost declarați județul cu locul I pe țară la accesarea de proiecte. Toate 

școlile din țară au aplicat pentru proiecte, dar nu toată țara a obținut numărul 

de proiecte pe care l-a obținut județul Buzău, ceea ce ne-a făcut să ajungem 

pe locul I pe țară. 
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Felicitări copii, felicitări părinți, felicitări cadrelor didactice și mulțumim 

dumneavoastră că nu ne uitați. 

Domnul Petre-Emanoil Neagu: - Vă rog, domnule consilier județean 

Popa. 

Domnul Popa Constantin: - Domnule Președinte, mă simt nevoit să 

intervin, doar ca să punctez ceva, care sunt sigur că din prea multă treabă, 

ați uitat dumneavoastră să îl comunicați. Este extraordinar de frumos și mă 

simt tare bine să fiu în mijlocul acestor tineri senzaționali, dar cred că și 

domnul Președinte și doamna Inspector, vor fi alături de mine în a vă ruga să 

vă gândiți foarte bine că aceste rezultate pe care le aveți și viitorul care vă 

așteaptă, să vă propuneți cumva ca acest viitor să fie în România, să vă gândiți 

o clipă că locul acesta are într-adevăr nevoie de voi, iar dacă foarte mulți tineri 

au părăsit țara, pentru o promisiune frumoasă, eu vă asigur că prin influența 

pe care o am la cei 62 de ani, vă spun că aici la Buzău, aici în România, omul 

sfințește locul și puteți foarte bine să vă dezvoltați și să vă atingeți visurile și 

speranțele și la noi acasă. 

Vă mulțumesc! 

* 

În continuare urmează festivitatea de decernare a premiilor speciale 

elevilor din județul Buzău. 

* 

Domnul Petre-Emanoil Neagu: - Încă odată, vă mulțumesc mult de 

tot, succes, să dea Dumnezeu să vă realizați toate visurile, iar părinților voștri, 

să aibă cât mai multe momente de asemenea bucurie. Să nu uitați un singur 

lucru pe care vi l-a lăsat Dumnezeu, oriunde ați fi, să nu uitați să iubiți oamenii 

și niciodată să nu uitați de unde ați plecat, să nu uitați că aici în România  

v-ați format. Ca să dăm un ton mai vesel, fosta Iugoslavie avea un Președinte, 

care le spunea sârbilor: plecați, duceți-vă, educați-vă, aduceți plus valoare iar 

când vă întoarceți în Serbia, măcar să aduceți două buzunare de pământ, de 

acolo „de afară”.  

Vă mulțumesc încă odată!  
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Dacă nu mai sunt şi alte intervenţii, declar închise lucrările şedinţei şi vă 

mulţumesc pentru participare. 

 

 

PREŞEDINTE, 

PETRE – EMANOIL NEAGU 

 

 

 

   SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI BUZĂU, 

                                          MIHAI – LAURENŢIU GAVRILĂ 

 

    Verificat, 

Mirela Oprea  

     

 

 

Steno-tehnored:   

                                                                               Ardeleanu Andreea 

         

 

 


